
 
 

 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

22.04.2024 
 
 
 
P ítomni: Mysliveček, P ibyla, Plesník, Pernica, Matyska, Jakubička, Janovič, Drašar, Laštovička, 
Velan, Kolovratník, Konečná   
  
Omluveni: Tovarňák 
   
 
  
Informace od ředitele ÚVT:  
 • Rada pro IT, která se měla konat ve st edu 24.4., se uskuteční v náhradním termínu 

(pravděpodobně v průběhu května).   • Organizační ád – uzav ení a vyhodnocení p ipomínek. P ipomínky jsou členům kolegia 
nasdíleny na kanálu kolegia v MS Teams.  V této chvíli ešíme p ipomínky RMU.   • Přesun termínu zasedání rozšířeného kolegia editele ÚVT z 6.5. na 13.5.   • Plán priorit na 2. Q – editel žádá, aby členové kolegia tento plán p edstavili na kolegiu – 
za týden a za 14 dní. 
Úkol pro všechny vedoucí divizí: Představit plán za Q2 na Kolegiu ředitele 29.4. 
(Laštovička, Velan, Přibyla), ostatní vedoucí představí plán Q2 na Kolegiu ředitele 
6.5.   • 30.4. proběhne jednání IT komunity – editel bude mít prezentaci k projektu EPIS  • Směrnice k mimo ádnému p ístupu k datům zaměstnanců prošla p ipomínkovým ízením 
a bude platná od 1.5.2024.  

 
Informace od vedoucích divizí: 
 
DKSD • P íprava týmových cílů Q3, Q4 pro pot eby evaluací.  • V tomto týdnu se koná mezinárodní cvičení kybernetické bezpečnosti Locked Shields 

2024 - od minulého týdne probíhají p ípravné fáze a seznamování s infrastrukturou. Tento 
týden samotné cvičení.  

  
CERIT SC  • Účast na seminá i s vedoucími skupin EOSC v Praze.  • Dokončování projektu NRP, který má být tento týden podán.  
  
PED  • Poděkování za zaslané p ipomínky k Pokynům (Nastavení zakázek a pracovišť). Během 

tohoto týdne budou p ipomínky vypo ádány, výsledek bude sdělen na p íštím kolegiu.  • Kolegium tajemníků – hlavním tématem byla skartační spisová služba (informace o tom, 
jak zacházet se spisy, které dokumenty mohou být skartovány apod.).  • Porada tajemníků viz prezentace: Aktuality z odboru vnějších vztahů a marketingu  

 
 
 
 

https://ccdcoe.org/exercises/locked-shields/
https://ccdcoe.org/exercises/locked-shields/
https://ucnmuni.sharepoint.com/:p:/t/ICS/EUzoY-riQwFApJcH2AN7rxEB78vgMhEXT03oCN1cH5cxnA?e=j1IL6e


  

HR • 22.4. odpoledne bylo odstartováno Hodnocení zaměstnanců v IS MU – všichni 
zaměstnanci ÚVT byli informování prost ednictvím Newsletteru v Outlooku, který 
zahrnuje:  

o Úvodní slovo editele, cíle hodnocení a návod, jak s hodnocením pracovat.  
o P ípadné dotazy prosím smě ujte na hr@ics.muni.cz nebo využijte možnosti 

osobních konzultací s členy HR týmu, které se uskuteční 24. 4. a 6. 5., a to 
vždy od ř:00 do 11:00 v zasedací místnosti G3ř4.  

o Z procesu jsou vyjmuti zaměstnanci, kterým zkušební doba končí po 31.5.  
Zaměstnanci, kte í mají zkušební lhůtu do 31.5., plánují cíle na další půlrok  
a hodnocení je dobrovolné.  
 

Strategie a rozvoj • Setkání s p. Čermákem ohledně EPISu – posuzování zadávací dokumentace, ešeny 
p ipomínky MU, další posuzování a finalizace proběhne p ibližně za 3 měsíce.  • Meeting s Microsoftem ohledně scéná ů AI – relevantní pro MUNI, chtějí nám pomoci  
s finančním plněním.   • Meeting ohledně cPanelu – proběhlo p edání na AIS, plánuje se migrace starého cPanelu 
na nové systémy.  

  
DIS • Setkání s OPR ohledně projektu ESF+ - budou provedeny úpravy v rozpočtu (s ohledem 

na role a činnosti).  • Setkání se zástupci CEITEC k projektu Alliance4Life – iniciální schůzka; eší se 3 části: 
web, e-learning a správa p ístupů.  • Návrhy změn pracovních poměrů – návrh a realizace úprav, které umožní schvalování 
návrhů osob se sdílenými zdroji financování nap íč HS (dle dohody na setkání tajemníků).  • Dovolené dohod – ve výkazech práce nevyplňovat dovolenou jako odpracovanou dobu s 
popisem činnosti a upravit návod. Tento způsob vyplnění komplikuje automatický p enos 
do PaMS.  • Pracoviště Vývoj a datová analýza (DITS) p echází na DIS.  • Návrh zajištění tisku karet a focení po p estěhování na ŠT – prostor pro focení zůstává na 
CPS s plánem zajištění obsluhy na místě, tiskárna karet se stěhuje na ŠT (suterén)  
a jednou z možností je po ízení nové, která bude (společně s hlavním provozem) také na 
CPS.  

  
DITI  • ešíme úpravu rozhraní pro propojení INETu a telefonní úst edny, aby bylo možno 

zadávat p esměrování klapek z INETu.  • Pokračujeme v hledání ešení firewallu pro datacentrum a p ípadně fakulty. Proběhne 
p edstavení portfolia Fortigate.  • Probíhá cvičení Locked Shields 2024, za tým sítí se účastní dva lidé.  

  
  
DITS • Proběhlo iniciální setkání s oddělením IT Service Desk a CPS po změně vedoucího 

oddělení.  • Dne 15.4. proběhl kontrolní den na ŠT – k datu 24.4. by mělo dojít k p edání 
strukturované kabeláže v 6.NP.  • Proběhla diskuze s DIS (Martin Jakubička) ohledně návrhu ešení tisku karet  
a fotografování do budoucna.  



  

o Fotografování i do budoucna zůstává na CPS s tím, že by focení pomáhali 
nově zajistit technici/operáto i CPS.  

o V současné době bude tisk karet probíhat na ŠT na stávající tiskárně.  
o Do budoucna pot eba nákupu nové tiskárny (aktuálně máme pouze jednu 

tiskárnu a žádnou záložní), která bude umístěna na CPS pro pot eby tisku 
velkých objemů.  

o Současná tiskárna zůstane i do budoucna umístěna na ŠT po pot eby dotisků.  • Od začátku května dojde ke spuštění testovacího provozu SAFEQ 6 pro celé ÚVT.  
K dispozici tak bude celkem 5 tiskáren DEVELOP Ineo+ 300i pro seznámení se s danou 
technologií a prost edím pro tisk a skenování. Na ŠT už bude pouze toto ešení, pokud 
nenastanou mimo ádné okolnosti – více informací v Newsletteru.  • Projekt NPO – dochází k prodloužení do konce 2024 bez finančního navýšení, dopad na 
tvorbu závěrečné zprávy, kterou bude nutné vytvo it do konce února 2025.   • Kolegium ředitele vyslovuje poděkování všem, kdo se podíleli na p esunu telefonní 
úst edny FI. Projekt byl úspěšně dokončen – tajemník p edá informace kvestorce.  • V rámci p eložek optických sítí jsou již zafouknuty veškeré vnit ní trasy (5 kusů optických 
kabelů tj. 1440 svárů). Od tohoto týdne dochází k va ení jednotlivých ODF.  • Optika - 2 noví potenciální zákazníci – je t eba zahájit jednání o jejich pot ebách (V. 
P ibyla a T. Plesník). • Proběhlo bližší p edstavení a seznámení se s nástrojem SMART. Na prezentaci p ítomni 
Plesník, Mysliveček, Jakubička, Strejčková, Stuchlík, Hujňák.  • Proběhla první iterace systemizace oddělení IT SD a CPS a týmu Vývoje a datové 
analýzy – agendu systemizace p ebírá Lenka Krsková.  • Aktuálně pracujeme na službě – dodávka služby Manažera KB pro JAMU. Velmi oceněno 
a aktivita plně podpo ena pror. Polčákem, editel děkuje všem, kte í se o tento úspěch 
zasloužili.  • NÚKIB udělil první pokutu ve výši Ř0 tis. Kč za neoznámení splnění reaktivního opat ení 
ze dne 15.12.2021 jedné z VVŠ.  • Česká zemědělská univerzita nás p izvala jako koordinátora oblasti KB v rámci nově 
p ipravovaného bezpečnostní projekt na ochranu měkkých cílů – MŠMT.  • 22.4. proběhla schůzka na RMU ohledně možné spolupráce s Velitelství kybernetických 
sil a informačních operací Armády ČR. 

o Tématem možné spolupráce byly oblasti – Reaktivní část (CSIRT), penetrační 
testování, datová analýza, Cyber Range.  

o Na MUNI dorazí delegace z Etiopie 15.5. - primárním tématem bude 
kybernetická bezpečnost a Cyber Range.  

  
Různé:  • Filip Janovič p ipravil alfa verzi AI se znalostí směrnic MU, vybraní zájemci mohou 

otestovat.  • Noc vědců, Termín: pátek 27. zá í 2024, Téma: Proměna, Deadline pro podání 
p ihlášení: do 26. 4.  • Rozpočet – tajemník ÚVT bude mít schůzku jednotlivě se všemi oblastními vedoucími, na 
které proberou materiály k rozpočtu v detailnějším mě ítku.   

  
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, editel ÚVT MU     


